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F-TEKNOLOGSEKTIONEN 
PROTOKOLL FÖRT VID STYRETMÖTE 2009-02-19 

Tid: 12.00–13.00 
Plats: Styretrummet 

Närvarande 

O R D F Ö R A N D E :  K A R I N  E L A M  
V I C E  O R D F Ö R A N D E ,  S E K R E T E R A R E :  M I K A E L A  H O L M   

K A S S Ö R :  E R I K  G A L L N E B Y  
L E D A M O T :  N I K L A S  J A K O B S S O N  

O R D F Ö R A N D E  F 6 :  L I V  L U N D B E R G  
O R D F Ö R A N D E  D P :  J O N A S  L I N D G R E N  

O R D F Ö R A N D E  F N O L L K :  H A R A L D  F R E I J  
O R D F Ö R A N D E  S N F :  J O N A T A N  O L O F S S O N  

L E D A M O T  F O C :  M A R C U S  E L M E R  
O R D F Ö R A N D E  F A R M :  H U G O  N O R E L L  

§ 1 MÖTETS ÖPPNANDE  
 Mötet öppnas. 

§ 2 RAPPORT FRÅN F6 
F6 har lagat ärtsoppa idag. Nästa onsdag har de aspmöte under lunchen. De planerar också 

inför F6s 50-års jubileum. 

§ 3 RAPPORT FRÅN DP 
DP har arrat flipper-Dup tillsammans med Foc . De har också planerat inför denna veckas Dup 

och inför deras aspning. 

§ 4 RAPPORT FRÅN FNOLLK 
FNollK har nollkkalas på lördag och under veckan har de planerat inför det. 

§ 5 RAPPORT FRÅN SNF 
SNF har BSD idag. I veckan har de arbetat främst med de två frågorna som tas upp senare på 

detta möte. Dessa frågor rör skrivare respektive kursen Career Service. 

§ 6 RAPPORT FRÅN FOC 
Foc har arrangerat flipper-Dup. De har också arrangerar CM i flipper som var väldigt uppskattat. 

§ 7 RAPPORT FRÅN FARM 
FARM har under veckan arbetat med hur de ska bli mer synlig bland studenterna. 
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§ 8 RAPPORT FRÅN KÄRNSTYRET  
Kärnstyret har arbetat med föreningsuppföljningar och har arrangerat sektionsmöte. 

§ 9 INFORMATION  
Karin informerade om att man inte får sätta upp affischer på utsidan av glasövergången. 

Erik informerade om upplägget på bokbytardagen. 

§ 10 FOCUSGRUPPEN  
Focusgruppen har under veckan skicka sin planeringsrapport. Det största förslaget i rapporten 

är att fixa en bardisk. De vill vänta med att köpa in nya möbler och vill ordna högtalare i 

mittendelen. Styret godkänner och står bakom förslagen i rapporten. 

Beslut: Att stå bakom förslagen Focusgruppens rapport. 

§ 11 SKRIVARE  
Under veckan har SNF pratat om skrivare. Hos oss går det betydligt fler skrivare per dator än på 

andra sektioner. De ska ta upp detta med Martin Cederwall. Styret står bakom deras arbete i 

denna fråga. 

§ 12 CAREER SERVICE 
SNF arbetar för att införa kursen Career Service som ev. kommer att gå lp1 åk 2 och vara 

frivillig. De vill informera om den i åk 1 och åk 2 och sedan skicka ut en enkät med mail för att 

se hur stort intresset för kursen är bland studenterna. Styret står bakom ett ev massutskick. 

§ 13 DISPENS 
För teknologen som fick förbud mot att delta i festverksamhet beslutade styret att ge dispens 

för ett tillfälle som är en unik, ej återkommande festverksamhet. 

§ 14 SEKTIONSMÄRKE  
Även denna vecka diskuterades sektionsmärket. Vi kom fram till att ett sektionsmärke samt två 

programmärken blir bäst. Förslag på hur dessa kan se ut är följande: 

 Programmärket för F blir det nuvarande sektionsmärket.  

 Sektionsmärket blir som det idag fast texten ”Teknisk Fysik” byts ut mot 

”Fysikteknologsektionen”. 

 Programmärket för TM blir som det nuvarande sektionsmärket men ”Teknisk Fysik” 

byts ut mot ”Teknisk Matematik”. 

Roine ska göra en skiss över märkena. 
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§ 15 CFS 
CFS vill ha tillgång till Focus. Karin har hört med andra styren som har flipper om hur de ska 

göra. I-styret kommer inte ge dem access och E-styret har inte svarat. D-styret kommer att ge 

dem access men de måste först skriva på ett kontrakt som bla innehåller på vilka vilkor de får 

vistas i lokalen. 

Karin ska höra med D-styret hur deras kontrakt ser ut och ska göra ett utkast på kontrakt för 

Focus.  

§ 16 ÖVRIGT 
Vi beslutade att sektionsaktiva tavlan ska sitta och att DP ska sätta upp den. 

Karin ska på möte om Chalmersresturangen och ville ha in åsikter om mat, mm. 

§ 17 NÄSTA MÖTE  
Nästa möte är torsdagen den 26 februari.  

Då ska vi ta upp kassörspolicyn som Erik har skrivit. 

§ 18 MÖTET AVSLUTAS  
Mötet avslutades. 

Karin Elam Mikaela Holm 
Ordförande Vice ordförande, 

Sekreterare 
 


